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تنها چند س�اعت 
دنیا حیدری

      گزارش  یک
مراس�م  از  بع�د 
تجلیل از کادرفنی 
و اعضای تی�م مل�ی کش�تی آزاد اعزامی به 
مسابقات جام جهانی امریکا که با حضور احمد 
دنیامالی، نایب رئیس کمیسیون تلفیق بودجه 
در سالن کنفرانس ساختمان شهید جنگروی 
برگزار شد، خسروی وفا همراه دبیرکل کمیته 
ملی المپیک جهت بازدید از امکانات ساختمان 
جدید فدراسیون کشتی و کمپ تیم های ملی 
کشتی راهی این فدراسیون شد. حضوری سه 
ساعته که این فرصت را در اختیار دبیر گذاشت 
تا به گله گذاری از مشکلات، به خصوص بودجه 
در نظر گرفته ش�ده برای این رشته بپردازد، 
آن هم در یک دیدار خصوصی که تمام  وقت آن 
در اختیار رئیس فدراسیون کشتی بود و دبیر 
فرصت کافی داشت تا ضمن برشمردن کارهای 
انجام شده فدراس�یون و برنامه های پیش رو، 
مش�کلات را نیز س�یر تا پیاز تعری�ف کند و 

خواهان حمایت خسروی وفا شود.
رئیس کمیت��ه مل��ی المپیک نی��ز اتفاقاً ضمن 
بازدید از امکانات س��اختمان جدید فدراسیون 
کشتی و کمپ تیم های ملی کشتی، گفت وگوی 
مفصلی با دبیر داشت و رئیس فدراسیون کشتی 
تمام گلایه های��ی را که ش��ب قبل از دی��دار با 
خس��روی وفا در مراس��م تجلیل از کادر فنی و 
اعضای تیم ملی کشتی آزاد اعزامی به مسابقات 
جام جهان��ی ۲۰۲۲ امریکا ب��رای نایب رئیس 
کمیسیون تلفیق بودجه زمزمه کرده بود به سمع 
و نظر رئیس کمیته ملی المپیک نیز رس��اند تا 
شاید بتواند تغییری در بودجه در نظر گرفته شده 

برای کشتی ایجاد کند.
یکی از اقدامات قابل تقدیر دبیر که البته رئیس 
قبلی فدراس��یون نیز به آن اهتم��ام می ورزید، 
تجلی��ل از مدال آوران اس��ت. در همین راس��تا 
شنبه شب مراسمی جهت تجلیل از کادر فنی و 
اعضای تیم ملی کشتی آزاد اعزامی به مسابقات 
جام جهانی ۲۰۲۲ امریکا در س��الن کنفرانس 
فدراسیون کشتی برگزار شد که علاوه بر خانواده 
کش��تی، یک میهمان ویژه هم داش��ت. احمد 
دنیامالی، نایب رئیس کمیسیون تلفیق بودجه که 
شاید دعوت شده بود تا ضمن تماشای تلاش های 
فدراسیون کشتی، شنونده درددل های رئیس آن 
نیز باشد، چراکه دنیامالی نه فقط شاهد تجلیل از 
آزادکاران حاضر در جام جهانی بود که گلایه های 

ناتمام دبیر را هم شنید.
اصلی ترین گلایه رئیس فدراسیون کشتی بحث 
بودجه بود، مسئله ای که دبیر بارها و بارها بدان 
پرداخته است: »بودجه کشتی نسبت به اثرگذاری 
و مدال آوری آن خیلی ناچیز است. 8۲/5 درصد 
از مدال های ورزش ایران در مسابقات جهانی و 
المپیک را کشتی کسب کرده و در مجموع ۱۱5 
قهرمان جهان و المپی��ک و ۳۰5 مدال جهانی و 
المپیک داریم و از این حیث رکورددار هستیم. 
ظرفیت کش��تی خیلی بالاس��ت و باید در حال 
حاضر ۳۰ مدال طلای المپیک داش��ته باشیم، 
اما هنگام تخصیص بودجه تنها ۲ تا 5 درصد به 
کشتی تعلق می گیرد. اگر این ۷۰ میلیارد تبصره 
۱۴ مجلس نبود گی��ر می کردیم، چراکه نهایت 
۴۰میلیارد از وزارت و کمیته به ما داده اند و این 

نشان از مظلومیت کشتی دارد.«
دبیر همچنین با اش��اره به اینکه هر کاری را در 

زمان آن باید انجام داد، تأکید کرد بدقولی باعث 
کاه��ش انگیزه و تخری��ب روحیه ورزش��کاران 
می شود: »مس��ائل روحی و روانی اهمیت بسیار 
دارد. ۱۷ ماه تا شروع المپیک باقی مانده و از الان 
باید کاری برای این قهرمانان انجام دهید، نه اینکه 
یک ماه مانده به شروع این مسابقات تازه به فکر 
بیفتیم! بعد از دو سال هنوز جایزه ورزشکارانمان 
را نداده اند. آیا ارزش کس��ی که طلای جهان را 
می گیرد، این اس��ت؟! این مسئله روحیه بچه ها 
را تضعیف می کند. خواهش می کنم در مجلس 
موضوع را دنبال کنید. یکی باید باشد که به این 

بچه ها کمک کند.«
دنیامالی، نایب رئیس کمیس��یون تلفیق بودجه 
با تأیید صحبت های رئیس فدراس��یون کشتی 
تأکید کرد یکی از بهترین لحظات زندگی من این 
است که در محضر شما قهرمانان هستم، خصوصاً 
بچه های کش��تی در بحث معرف��ت و مردانگی 
حرف اول را می زنند: »با رصدی که از کش��تی 
دارم، با توجه به اینکه حفظ و تداوم جایگاه خیلی 
سخت است، شما توانستید س��بک جدیدی را 
در کشتی به وجود آورید و الگویی جهانی برای 
همگان باش��ید. امروز در حوزه ورزش قهرمانی، 
ورزشکاری موفق تر است که تسلط ذهن بر بدن 
و رفع تهدید را داشته باشد، یعنی خود شما باید 
مراقب باشید. به عنوان مثال به موقع بخوابید و 
استراحت کنید و زندگی حرفه ای داشته باشید 
و کارهای خود را طبق برنامه ریزی انجام دهید 
تا موفق ش��وید. البته خوب می دان��م که امروزه 
قهرمان شدن در دنیا کار راحتی نیست. هزینه ها 
خیلی بالاست و ش��رایط خیلی سخت شده و با 
توجه به قوانین جدید کش��تی ورزشکار باید در 

تمام مسابقات شرکت کند تا در رنکینگ جهانی 
قرار بگیرد و در حال حاضر ش��رایط برای کسب 
سهمیه المپیک بسیار سخت ش��ده است. آرزو 
دارم کشتی ایران بالا بیاید، شاید کم کاری از ما 
بوده، اما موضوعی ک��ه برایمان اهمیت دارد این 
است که وقتی شما پرچم ایران را در کشورهای 
مختلف به اهتزاز درمی آورید، ما احساس غرور 
می کنیم و مردم با اش��ک های شما اشک شوق 

می ریزند و به شما می بالند.«
دنیامال��ی همچنی��ن در خ��لال این مراس��م 
وعده هایی هم برای جامعه کش��تی داشت: »با 
همه این مش��کلات خیلی خوش��حالم و ما این 
آمادگی را داریم که به کش��تی کم��ک کنیم و 
امس��ال نیز هر آنچه مجلس بتواند مصوب کند 
با افتخار به کش��تی کمک خواهی��م کرد. وقتی 
به یک ورزش��کار قول داده شود اگر زمانبر باشد 
آن شیرینی و حلاوت خود را از دست می دهد و 
وعده ای که داده می شود باید در موعد مقرر انجام 
شود. بی ش��ک بزرگ ترین مش��کل ورزشکاران 
مسئله اشتغال آنهاست. همه نگرانی ما در ورزش 
این است که ورزشکار تا قهرمان است همه حال 
او را جویا می ش��وند، چراکه وقتی ورزش را کنار 
بگذارد، تازه کار و مشکلاتش ش��روع می شود، 
اما متأسفانه همه او را فراموش خواهند کرد، به 
همین دلیل خوب می دانیم که باید شرایط شغلی 
این قهرمان��ان را فراهم کنیم، چ��ون آینده این 
ورزشکاران مهم است. این بچه ها باید با زنجیره 
کشتی ارتباط داشته باشند و این کشتی گیران 
باید مربیان آینده باشند و برای ما افتخار است که 
تلاش کنیم در موضوعات مختلف از جمله شغل 

برای کشتی گیران کاری انجام دهیم.«
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شیوا  نوروزی

اشرف رامین

ارسلان کاظمی همچنان در آسیا می درخشد. هفته چهارم رقابت های 
سوپرلیگ بس��کتبال غرب آس��یا در حالی با برتری ذوب آهن مقابل 
بیروت کلاب لبنان به پایان رسید که ارسلان کاظمی و سجاد مشایخی 

در پایان این مصاف به جمع برترین ها پیوستند. این نخستین بار نیست 
که ارسلان کاظمی در جمع برترین های این رقابت ها قرار می گیرد. 
ستاره ملی پوش ذوب آهن که بعد از برتری مقابل نماینده لبنان با 
بیشترین ریباند و تأثیرگذارترین بازیکن در جمع بهترین ها جای 
گرفت تنها بازیکن ایرانی اس��ت که از روز نخست این مسابقات 

در جمع برترین ها حضور دارد. س��جاد مشایخی اما برای 
نخس��تین بار توانس��ت به این جمع راه پیدا کند. 

مش��ایخی در هفته چهارم با درخش��ش مقابل 
لبنان موفق شد با بیش��ترین پاس گل به جمع 
برترین ها راه یابد. اما س��تاره بی چون و چرای 
ذوب آهن در رقابت های بس��کتبال غرب آسیا 
بی شک ارسلان کاظمی است که نه فقط نقشی 
تأثیرگذار در مصاف ه��ای نماینده اصفهانی 
ایران در این بازی ها دارد که هر بار نیز می تواند 
با درخش��ش های خیره کننده خ��ود در بین 
برترین ها جای گیرد. موفقیتی که بی تردید 

انگیزه ذوبی ها را در کسب نتایج موفقیت آمیز 
افزایش می دهد.

مس قید بازی با گرگانی ها را زد

کاظمی در جمع برترین های آسیا

هفته پایانی دور اول مقدماتی لیگ برتر بسکتبال در حالی عصر امروز        خبر
با برگزاری پنج دیدار پیگیری می ش��ود که مس رفسنجان از بازی 
مقابل قهرمان لیگ انصراف داده اس��ت. گفته می ش��ود مس ب��ه دلیل ابت��لای بازیکنان خود به 
سرماخوردگی از مصاف با شهرداری گرگان سرباز زده تا نماینده ایران برای حضور در رقابت های 
لیگ غرب آسیا با مشکل مواجه نشود. با انصراف مس رفسنجان، رقابت های لیگ بسکتبال امروز 
با برگزاری پنج بازی پیگیری می ش��ود که طی آن فولاد هرمزگان از نبوغ اراک پذیرایی می کند، 
کاله مازندران در کرمان به مصاف مس می رود، تورفارقان آذرشهر تنها نماینده آذربایجان شرقی 
در لیگ بس��کتبال میزبان رع��د پدافند هوایی اس��ت، ذوب آهن اصفهان در مش��هد به میهمانی 
آویژه صنعت می رود و مهرام در تهران از همسایه جدولی خود نفت آبادان پذیرایی می کند. تیمی 

که یک پله بالاتر از نماینده تهران در رده چهارم جدول ایس��تاده اس��ت.

ارمغانی: مربیان باشگاهی باید کمک کنند

اردوی تیم ملی بسکتبال جهت حضور در پنجره 
شش��م رقابت های انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳ 
از ۲۱بهمن ماه آغاز خواهد ش��د. این در حالی 
اس��ت که س��عید ارمغانی از عملکرد پرنوسان 

شاگردانش در لیگ ناراضی است و آن را عاملی 
منفی در پایین آمدن سطح کیفی بازی ها خواند. 
در آخرین دور از رقابت ه��ای انتخابی تیم ملی 
کشورمان دو بازی حس��اس با ژاپن و چین در 

اسفندماه پیش رو دارد. سعید ارمغانی به تازگی 
به کشور بازگشته و به تماشای بازی های لیگ و 
لیگ غرب آسیا نشسته است. سرمربی  تیم ملی 
پس از تماشای دیدار ذوب آهن – بیروت و کاله 
- مهرام با انتقاد از نوسان عملکرد شاگردانش 
می گوید: »بازیکنان شاغل در تیم های باشگاهی 
نوس��ان زیادی دارند و این بزرگ ترین ایرادی 
است که به عملکرد آنها وارد است. باید دید این 
مشکل صرفاً مربوط به دو دیداری است که من 
از تیم ها دیده ام یا در کل فصل جاری مسابقات 
وضعیت تیم های ش��رکت کننده اینگونه بوده 
اس��ت. در مجموع بازیکنان بس��کتبال ایران 
در ترکیب تیم های باش��گاهی عملکرد ثابت و 
یکنواخت��ی ندارند و ای��ن بزرگ ترین ضربه به 
موقعیت خود آنهاس��ت. درجریان دو دیداری 
که اخیراً از نزدیک ش��اهد آنها بودم، وضعیت 
بازیکنان و به ویژه نفرات مورد نظر برای حضور 

در اردوی تیم مل��ی را رصد و ب��ه این موضوع 
اطمینان بیشتری پیدا کردم. لیگ خوب است، 
اما زمانی بیش��ترین نتیجه گیری از آن حاصل 
می شود که به کمک باشگاه و مربیانشان به روال 

ثابتی دست یابیم.«  
ارمغان��ی معتق��د اس��ت ب��رای کاه��ش این 
معضل، آموزش ن��کات فنی بای��د از رده های 
پایه مورد توجه ق��رار گیرد: »ای��ن موضوع به 
یک پروژه درازمدت نیاز دارد. اینگونه نیس��ت 
که با چندمرحل��ه اردوی آماده س��ازی یا یک 
فصل و حتی دو فصل لیگ باش��گاهی منتظر 
نتیجه گیری باش��یم. البته در این صورت هم 
نتایج خوش��ایندی حاصل می ش��ود، اما برای 
نهادینه شدن باید از سنین پایه شروع به کار و 
با تمرکز و کار مداوم موضوع را پیگیری کرد تا 
برخی مهارت ها در بازیکنان شکل پایدار بگیرد و 

در هر موقعیتی بتوانند از آن بهره ببرند.«

 عملکرد پرنوسان

گ خطری 
  زن

برای ملی پوشان
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سال 2023 برای ناگلزمان خوش یمن نبوده

بایرن روی نوار تساوی
غول فوتبال آلمان نگران به خطر افتادن جایگاهش در صدر جدول است. 
هفته هجدهم بوندس لیگا نیز به پایان رسید، اما ناکامی های بایرن مونیخ 
تمام نشد. تیمی که همه منتظر یازدهمین قهرمانی اش در لیگ هستند 
در تساوی هت تریک کرد و برای سومین بار مقابل حریفش امتیاز از دست 
داد. تیم ناگلزمان در آلیانس مقابل مونشن گلادباخ با تساوی یک- یک 
متوقف شد تا سرمربی هم دیگر بهانه ای برای نتایج ضعیف نداشته باشد. 
این در حالی است که لروی سانه در دقیقه ۳۴ گل بایرن را زد، اما این تیم 
نه تنها نتوانست برتری اش را حفظ کند، بلکه گل مساوی را نیز دریافت 
کرد. پیش از تعطیلات باواریایی ها عملکرد خوبی داش��تند، اما با شروع 
مسابقات در سال جدید به ترتیب مقابل لایپزیش، کلن و گلادباخ متوقف 
شدند. از دست دادن شش امتیاز باعث شده بایرن ۳۷ امتیازی در صدر 
بماند، اما یونیون برلین با ۳6، لایپزیش ب��ا ۳5 و فرایبورگ با ۳۴ امتیاز 
همگی در تعقیب مونیخی ها هستند. با اینکه خانه نشینی نویر و هرناندز تا 
پایان فصل و مصدومیت سادیو مانه در این عملکرد ضعیف تأثیرگذار بوده، 
اما در آستانه رویارویی با پاری سن ژرمن در دور رفت یک هشتم نهایی لیگ  

قهرمانان، هواداران چنین بهانه هایی را نمی پذیرند.
س��رمربی جوان در واکنش به س��ومین تس��اوی متوالی بایرن گفت: 
»فرانکفورت فضای زیادی به ما نداد. در این ش��رایط به سختی از عمق 
توانس��تیم حمله کنیم و کار را به کناره ها بردیم. این عملکرد از سوی 
بچه ها، خیلی خوب نبود. وقتی برنده نمی شوید، اعتماد به نفس زمانی 
را که پیروز شده اید، ندارید. نکات زیادی در این دیدار بود که با در نظر 
گرفتن آنها می توانیم عملکرد خود را بهبود بخشیم، حتماً در طول هفته 
روی این موارد کار خواهیم کرد. وقتی حریف عقب می نشیند، کار برای ما 
سخت می شود.« ناگلزمان همچنین هشداری جدی به شاگردانش داد: 
»باید بارها و بارها روی اشتباهات خود کار و آنها را به بازیکنان گوشزد 
کنید. این کاری اس��ت که باید طی هفته های آینده انجام دهیم. زمان 
زیادی تا بازی های بزرگ نداریم و این در حالی است که عملکرد فعلی مان 
خیلی خوب نیست. چهارشنبه بازی حذفی داریم )دیدار با ماینس( و 
خوشبختانه آنجا دیگر نمی توانیم مساوی کنیم. در بایرن مونیخ همیشه 
فشار وجود دارد، حتی وقتی می برید و خوب بازی می کنید. می خواهم 
برنده شوم و به خودم فش��ار بیاورم. مش��تاقانه منتظر کار کردن روی 
مواردی هستیم که نیاز به بهبود و رسیدگی دارند.« توماس مولر، کاپیتان 
تیم نیز واکنش تندی به نتایج ضعیف بایرن نش��ان داد: »از آنچه اتفاق 
می افتد راضی نیس��تیم. این وضع نگران کننده و عذاب آور است. نباید 
گام های بعدی را هم این گونه برداریم. همگی بازیکنان باید نهایت تلاش 
خود را به کار گیرند تا از این شرایط رها شویم. دیگر وقت آن است که از 

عملکرد خود خشمگین باشیم و حق را هم به هواداران بدهیم.«

تن هاگ حداقل 2 جام می خواهد

با انگیزه مثل یونایتد
اگرچ��ه کن��ار زدن آرس��نال در صدر جدول کار س��ختی اس��ت، اما 
منچستریونایتد برای قهرمانی در جام حذفی و جام اتحادیه خیز بلندی 
برداش��ته اس��ت. پس از برد پرگل مقابل ناتینگهام در اتحادیه، این بار 
نوبت ردینگ دسته اولی بود تا قربانی شیاطین سرخ شود. این دیدار در 
اولدترافورد و از دور چهارم FA CUP برگزار ش��د و منچستری ها ۳ بر 
یک از سد ردینگ گذشتند. ش��اگردان اریک تن هاگ با این برد هم به 
دور بعدی جام حذفی صعود کردند و هم یک رکورد به ثبت رساندند. 
قرمزها در ۱5 بازی متوالی خانگی در جام حذفی شکست نخورده اند. 
همچنین این یازدهمین برد خانگی منچس��تر با هدایت تن هاگ بود. 
امتیاز با آرس��نال فاصله دارد، اما فعلًا کسب دو جام دیگر  یونایتد ۱۱ 
برای سرمربی هلندی اهمیت بیشتری پیدا کرده است: »در 6۰دقیقه 
اول عملکرد واقعاً خوبی به نمایش گذاش��تیم. فکر می کنم ما کاملًا بر 
بازی مس��لط بودیم و مالکیت توپ را در اختیار داشتیم. در نیمه اول 
چند موقعیت خوب داشتیم و همچنین یک گل توسط رشفورد به ثمر 
رس��اندیم که نمی دانم چرا آن گل مردود اعلام شد. از فضاهای پشت 
مدافعان ردینگ با سرعت بالای خود به خوبی استفاده و موقعیت هایی 
هم خلق کردیم. در انتقال توپ از خط دفاع واقعاً خوب عمل کردیم و 
تنها یک لحظه پیش از پایان نیمه اول بود که تمرکز لازم را نداشتیم. 
قبل از آن اما فکر می کنم ما چهار، پنج یا شش موقعیت بسیار خوب 
خلق کردیم و تنها چیزی که کم داشتیم، ضربه پایانی بود. سپس و 
بعد از آغاز نیمه دوم، خیلی سریع ۲ بر صفر در نتیجه پیش افتادیم. 
ورزشگاه اولدترافورد یک دژ است، اما همیشه بازی بعدی وجود دارد 
و حریف انگیزه خواهد داشت و ما باید از آن آگاه باشیم. باید مطمئن 
ش��ویم که هنگام ش��روع بازی بعدی مان تمرکزی درست و انرژی 
مناسبی داشته باش��یم. برای کس��ب عناوین و جام  اینجا هستیم، 
اما راه طولانی در پیش داریم. ما در حال س��اختن تیم هستیم، باید 

سرمایه گذاری زیادی انجام دهیم و سخت کار کنیم.«  
درخش��ش بازیکنان برزیلی تمجید س��رمربی را به همراه داشت. 
کاسیمیرو، هافبک ۳۰ س��اله دو گل اول را در کمتر از چهار دقیقه 
زد و فرد نیز گل سوم منچس��تر را به نام خودش ثبت کرد. تن هاگ 
در خصوص عملکرد کاس��یمیرو اظهار داشت: »می دانیم کاسمیرو 
بازیکن بزرگ��ی اس��ت و در رئال مادرید با ک��روس و مودریچ عالی 
بود. او قادر به گلزنی هم هس��ت. کاس��میرو را به عنوان بخش��ی از 
نیروی تهاجمی خ��ود می بینیم و او نیز از بازی در این پس��ت لذت 
می برد. کاسمیرو فوق العاده اس��ت. او جلوی خط دفاعی ما همیشه 
موقعیت های خوبی را از حریف می گیرد. او می تواند توپ را در اختیار 
خود نگه دارد و پاس درست بدهد. بنابراین می تواند به بازی سرعت 

ببخشد و در صورت لزوم گلزنی کند.«

 از گلایه به دنیامالی
 تا درددل با خسروی وفا 

وقتی حرف از حضور مهدی ت�اج در مجلس به میان 
می آید ناخودآگاه این تصویر در ذهنمان نقش می بندد 
روزی که تاج و فدراسیون نشینان فوتبال عرق ریزان 
به خان�ه ملت رفتند ت�ا در خصوص افتض�اح پرونده 
ویلموتس جواب دهند، سروصدای زیادی راه افتاد، اما 
در حالی که همه منتظر برخورد قاطع با این تخلف بزرگ 
بودند و حتی خود مهدی تاج هم به استیصال رسیده 
بود هیچ خبری نشد. مهدی تاج رفت و برگشت و حالا 
اوضاع فوتبال ایران از همیشه خراب تر است. دیروز 
هم تاج ب�ا برخی مدیران خس�ارت زن ب�ه بیت المال 
مثل فتح الله زاده راهی مجلس شد تا در مورد وضعیت 
خراب فوتبال توضیح بدهد. به نظر شما تاجی که چند 
سال قبل اینگونه به مجلس رفت و مدعی بیرون آمد 
دیروز که مدعی به مجلس رفته ب�ود، چگونه بیرون 
آمده؛ حتماً بعد از جلسه با همان ادبیات خاص خودش 

گفته است: »مجلس رو پسندیدم.«

 تاج و مجلس 
یک دیدار تکراری

قاب

فريدون حسن

غفلت مقابل صهیونیست ها پذیرفته نیست
یکی از ش��اخصه های ورزش ایران بعد از پیروزی ش��کوهمند انقلاب 
اسلامی موضوع عدم رویارویی ورزش��کاران ایران با رژیم های غاصب 
و ضدبشری و نژادپرس��ت بود. در س��ال های ابتدایی پس از پیروزی 
انقلاب اس��لامی این موض��وع ش��امل حال رژیم آفریق��ای جنوبی و 
رژیم صهیونیستی می ش��د که در مورد اول یعنی آفریقای جنوبی با 
سرنگونی رژیم آپارتاید مسئله حل شد، اما مسئله رژیم صهیونیستی 
مسئله اول جهان اسلام هنوز پابرجاس��ت و هر روز ابعاد تازه تری هم 

به خود می گیرد.
دفاع از آرمان فلسطین و مبارزه با یک رژیم ظالم، نژادپرست و سفاک 
که وظیفه هر انس��ان آزاداندیشی اس��ت یک بخش است و دشمنی 
آش��کار این رژیم منحوس با مردم و نظام اس��لامی ایران یک بخش 
دیگر ماجرا، یعنی حرف از رژیمی اس��ت که با ما دشمنی آشکار دارد 
و با تمام توان برای ضربه زدن به ایران و ایرانی برنامه ریزی می کند و 
دست به جنایت می زند. طبیعی اس��ت که هر کشوری به جای ایران 
چنین رژیمی را به رسمیت نشناسد. اتفاقی که بعد از انقلاب اسلامی 
رخ داد و با همراهی دیگر کش��ورهای مسلمان و متعهد و ورزشکاران 

ظلم ستیزشان همراه شد.
در این میان اما کارش��کنی های برخی کشورهای مرتجع منطقه طی 
سال های اخیر به همراه برخی سوء مدیریت ها و شیطنت های عناصر 
خودفروخته داخلی باعث شده سردمداران رژیم صهیونیستی که طی 
۴۴ سال گذشته آسیب های جدی این اقدام انقلابی را دیده اند با استفاده 
از این خیانت های آشکار به برنامه ریزی برای ضربه زدن به ایران و جبهه 

مقاومت در میدان ورزش بپردازند.
بهره مندی از ظرفی��ت نهاده��ای بین المللی مانن��د کمیته المپیک 
و فدراس��یون های بین المللی ورزش��ی برای مواجهه با این ش��رایط، 
عادی س��ازی روابط با دول عربی و اس��لامی با محوریت ورزش، ایجاد 
کمپین های رس��انه ای در جهت فش��ار بین المللی به ورزش کشور در 
جهت لزوم جدایی سیاس��ت از ورزش، ایجاد یک عملیات رس��انه ای 
مستمر در جهت اقناع سازی و فشار از طریق افکار عمومی داخلی جهت 
حضور ورزشکاران کش��ورمان برابر نمایندگان رژیم و حکومتی سازی 
و ایجاد انگاره فش��ار ب��رای عدم مواجه��ه با نمایندگان رژیم توس��ط 
ورزشکاران کشورمان، نمونه هایی از اقداماتی بوده که در سال های اخیر 

توسط این رژیم طراحی و به صورت مستمر اجرایی شده است.
این اقدام��ات تخریبی در س��ایه نف��وذ صهیونیس��ت ها در نهادهای 
بین المللی ورزش باعث ش��ده حالا شاهد فشارهای مضاعف به ورزش 
کشور باشیم. اقداماتی که اگر کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش برنامه 
درست و متقنی برای مقابله با آنها نداشته باشند آن وقت با مشکلات 
جدی روبه رو خواهیم ش��د. رژیم صهیونیستی با همفکری و همراهی 
رسانه های معاند سعی بر آن دارد با به راه انداختن یک عملیات رسانه ای 
گس��ترده از فضای کنونی بهره برداری کند و با بزرگنمایی موضوعات 
جهت یأس آفرینی و بسط ناامیدی و القای حس سرخوردگی و انزوای 

ذهن نسل نوجوان و جوان ورزشکار ایران کار کند.
چنین تلاش گسترده ای پاسخ مناسب می خواهد. غفلت مقابل این رژیم 
پذیرفتنی نیست. اتحاد و یک عزم جدی در کل ورزش کشور لازم است 
تا پاسخ مناسبی به این اقدامات داده ش��ود. وزارت ورزش باید تمرکز 
خود را روی این موضوع بگذارد و به ج��ای پرداختن به معضلات یک 
رشته خاص و دویدن در راهروهای مجلس به فکر یک راهبرد اساسی 
باشد. کمیته ملی المپیک هم با حضور چهره ای چون خسروی وفا باید 
بتواند کمیته بین المللی المپیک و توماس باخ را مجاب کند که فلسفه 
مبارزه ما با رژیم صهیونیس��تی مطابق همان فلسفه و شعار المپیک، 

یعنی انزجار از نژادپرستی است.

علیرضا پس��ندیده، سرپرس��ت فدراس��یون ورزش روستایی و 
بازی های بومی و محلی گفت: »امیدوارم سازمان برنامه و بودجه 
دو سوم باقیمانده از اعتبارات باقیمانده فدراسیون را تخصیص دهد 
تا در اجرای برنامه ها دچار مشکل نشویم. برای برگزاری انتخابات 
طبق اساسنامه، ابتدا باید کمیسیون داوران، مربیان و ورزشکاران 
تش��کیل و نمایندگان آنها معرفی ش��ود که البته در حال انجام 
مراحل ثبت نام هس��تیم، بعد از این مرحله ثبت نام از کاندیداها 
آغاز خواهد شد. سعی داریم تا پایان سال مجمع انتخابات ورزش 
روستایی و بازی های بومی و محلی را برگزار کنیم. در حال حاضر 
در اجرای برنامه های دهه فجر، جام نوروزی و همچنین مرحله 
نهایی جام پرچم با کمبود اعتبارات مواجه هستیم که امیدوارم 
س��ازمان برنامه و بودجه با نگاه ویژه خود به این فدراس��یون و با 
اختصاص مابقی بودجه، ما را در اجرای برنامه های باقیمانده تقویم 

ورزشی کمک کند تا با مشکل مواجه نشویم.«

ورزش روستایی نگاه ویژه می طلبد

فدراسیون 
کشتی میزبان 

 مسئولان 
ورزش 


